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Notulen WPHZL 23 maart 2022 
 
locatie        Buurtplein Zuid 
voorzitter:   Cobie Smith 
notulist:   Steven van Schijndel 
presentielijst:   zie bijlage 1 
 
Opening, welkom door de voorzitter. 
 
1.Mededelingen 
 

- Welkomstwoord 
- Afscheid van Theo, zie punt 5. 
- Stand van zaken Middenblok/Politiebureau: (omdat op beide projecten dezelfde 

projectleider zit, staan deze projecten gecombineerd op de agenda)  
Middenblok: momenteel loopt de procedure voor de selectie van een 
projectontwikkelaar. Zodra deze bekend is, zullen Hilbert en Cobie polshoogte 
nemen. 
Politie: goed bezochte informatieavond met bewoners uit de directe omgeving 
die concrete vragen stelden. 

- Stand van zaken Sportparkontwikkelingen: project loopt, bij omwonenden blijven 
er zorgen over geluidsoverlast (verkeer, sport en feestjes), parkeerdruk en 
verkeersbewegingen. 

- Stand van zaken Tunnelvisie: de nieuwe insteek is een opknapbeurt voor de 
tunnels. Vanuit de gemeente wordt aangegeven dat de tunnels aan onderhoud 
toe zijn. In een aparte groep zal er verder gebrainstormd worden. 

- Problemen met de bushaltes Henri Dunantlaan: door schade aan nabijgelegen 
woning is het project weer actueel geworden. Initiatiefnemers van destijds zijn via 
Kees aangehaakt over mogelijke oplossingen. 

- Notulen 10 november 2021: vastgesteld. 
 
2. Kees de Bruin, wijkcoördinator HZL, lopende zaken 
 

- Stand van zaken bijeenkomst alle wijknetwerken/platforms: De inventarisatie bij 
alle wijknetwerken/platforms is gedaan. Van de 10 netwerken/platforms gaven er 
8 een reactie. Deze reacties dienen als vertrekpunt. Er zal een hele dag voor 
worden  georganiseerd, waarschijnlijk op een zaterdag, waarbij gezamenlijk 
wordt opgetrokken. 

- Cop en Wijkco, hoe loopt het?: In april afgelast in verband met 
ouderschapsverlof van wijkagent Rick-Jan Godschalk. Gemiddeld staan Kees en 
Rick-Jan er 1x per maand. De eerst volgende keer is 4 mei.  

- Het Mobiel Media Lab Politie maakt nog een ronde door de wijk waar bewoners 
terecht kunnen voor informatie. 
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- Andere zaken uit de wijk: er zijn diverse bewonersinitiatieven en overlastzaken. 
De overlastzaken zijn in Coronatijd toegenomen. 
Initiatief Petuniahof: gaat weer lopen. Er is een verzoek om een nieuw 
speeltoestel te plaatsen 
Problematiek parkeerplaats Brede School: het gedrag ouders moet veranderen. 
Het probleem is ook gaande bij Mauritsschool. 
Initiatief Bloeiend Nieuwegein: de initiatiefneemster wil de Lekboulevard voorzien 
van wilde bloemenvelden. Er is hier contact over met 3 bewoners. 
Afvalcontainers Lekboulevard: de bewoners willen meer informatie over de 
ondergrondse afvalcontainers. Er zal een bijeenkomst vanuit de gemeente 
georganiseerd worden. 
Oekraine: Op 12 maart werden alle Oekrainse Nieuwegeiners uitgenodigd voor 
een bijeenkomst. Daar konden ze hun verhaal kwijt. Ook werden verbindingen 
gemaakt met andere mensen en sporten. Belangrijk is dat vluchtelingen zich 
melden bij de gemeente voor BSN-registratie en hulp. 
Pilot Speelplaatsen loopt lekker in Zandveld. 
 

3. Marieke Schouten 
 

- Vraag aan Marieke: is er een bestemming voor het oude Anna van Rijncollege?  
Op het gebouw zit een maatschappelijke bestemming, maar momenteel zijn er 
geen plannen voor het pand. Het wordt antikraak bewoond. De eigenaar is 
onbekend maar waarschijnlijk de gemeente. 

- Stand van zaken plannen IJsselstein windmolens langs de A2: De beoogde 
locatie is nabij de waterzuiveringsinstallatie (naast de afslag A2 Nieuwegein 
Zuid). Dit is een zoekgebied voor wind- en/of zonne-energie. Als er plannen 
komen, dan zal gemeente IJsselstein ook de bewoners van gemeente 
Nieuwegein benaderen. Er komt dan een ambtenaar van IJsselstein en 
Nieuwegein.  

- Na ruim 6 jaar is er een hellingbaan voor de entree Buurtplein Zuid. Afgelopen 
maandag feestelijk geopend en wordt zeer gewaardeerd door de gebruikers. 

 
4. Jaimy van der Veeken, buurtverbinder Buurtplein Zuid 
 

- Dankjewel-bijeenkomst afgelopen maandag vanwege de nieuwe toegang.  
- Buurtplein Zuid is weer volledig open en alle activiteiten gaan weer opstarten. Er 

zijn ook nieuwe activiteiten zoals spiritualiteit en EnergyN,  
- Er wordt nog steeds gezocht naar extra gastheer/-vrouw.  

 
5. Theo Kleijer, Groengroep 
 

- Theo stopt bij het Wijkplatform omdat hij gaat werken bij gemeente Nieuwegein 
waar hij directievoerder wordt (contact met alle aannemers die namens de 
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gemeente werken). Wellicht zal hij in een andere rol/gast af en toe bij een 
wijknetwerk of –platform aanschuiven.  

- De groenwandeling waren succesvol en dienden om anders naar je eigen wijk te 
gaan kijken. 

- Cobie overhandigt Theo een mooi boeket als bedankje en wensen hem allemaal 
een mooie nieuwe start bij onze gemeente! 

 
6. Edwin Elbertse 
 

- Over de Pluktuin Erebloem en wat Edwin verder te melden heeft:  De 
buurtvereniging bestaat nu een jaar. Hun initiatief is winnaar van Kern met Pit in 
de regio. Op 25 juni zijn ze eregast in Amersfoort voor evenement Wij Doen 
Samen Festival. Die dag zal ook de prijsuitreiking plaatsvinden van landelijke 
winnaar. De buurtvereniging heeft de mogelijkheid om gasten mee te nemen en  
wilt graag o.a. partners en andere initiatiefnemers uitnodigen om mee te gaan. 

- De vereniging gaat ook met nieuwe initiatieven in de buurt verder. Zoals afvalbak 
voor hondenpoep langs fietspad tussen Hondsdraf en Ereprijs.  

- Tijdens Burendag in september zal de vereniging ook actief zijn (ze doen ook 
met NL Doet). 

 
7. Gerda Faddegon 
 

- Gerda doet verslag van de bespreking met Jeroen Harren en Alex de Bree over 
de Transitievisie Warmte N’gein in onze wijken. Gerda heeft zich hierin verdiept 
omdat Zandveld en Hoog Zandveld aangewezen zijn als proeftuin. Vanwege de 
uniformiteit van de woningen zijn deze wijken zeer geschikt. De bewoners 
moeten hierbij betrokken gaan worden. Gerda heeft gevraagd of het Wijkplatform 
op de hoogte gehouden kan worden. De eerste actie zal ‘Van het gas af’ zijn. 
Daarvoor zullen de woningen eerst beter geïsoleerd moeten worden. Vooral bij 
de huurwoningen zullen problemen te verwachten zijn. Maar wat is het alternatief 
voor gas? Dat is de grote vraag. Warmtebronnen, groen gas, waterstof? Eneco 
heeft hierin een monopoly positie. Er zal gekeken worden naar de meest 
kansrijke oplossingen. In aanloop zal er overlegd worden met de individuele 
huisbezitter. Het Wijkplatform zal benaderd worden wanneer het gaat beginnen. 
Een duidelijk signaal vanuit de gemeente: niet alles kan tegelijkertijd.  

- Op de website van Stichting Aardgasvrije Wijken staat veel informatie.  
 
9. Rondvraag 
 
Gerda: Speelplaats achter de Iepstraat is mooi geworden en wordt goed gebruikt. 
 
Volgende vergadering  is 18 mei 2022  
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Bijlage 1 
 
DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 23 maart 2022 
 
 

Naam Rol Aanwezig 

ja/nee 

Cobie Smith Voorzitter Ja 

Chris Bouws Penningmeester Ja 

Steven van Schijndel Secretaris/notulist Ja 

Conny van der Wal Lid Afgemeld 

Gerda Faddegon Lid Ja 

Jan Bollen Lid Ja 

Theo Kleijer Lid Ja 

Hilbert Hamberg Vrijwilliger/adviseur Ja 

Marieke Schouten Wijkwethouder Ja 

Kees de Bruin Wijkcoördinator Ja 

Rick-Jan Godschalk Wijkagent Afgemeld 

Jaimy van der Veeken Buurtverbinder Buurtplein Zuid Ja 

Jan Huussen buurtbewoner Ja 

Rija van der Sluizsen - de Jong CDA / buurtbewoner Ja 

Edwin Elbertse Voorzitter Pluktuin Erebloem Ja 

Pieter Kwantes D66 / buurtbewoner Ja 

Elise Stegeman Buurtbewoner, op uitnodiging van 

Gerda 

Ja 

Said Afkari Buurtbewoner, op uitnodiging van 

Gerda 

Ja 

   

   

   

   

   

   

   

 


